





世界為一

## 4.5G智能手機月費計劃 Smartphone Monthly Plan

月費 <sup>1</sup> Monthly Fee <sup>1</sup>		\$298	\$408	\$538	\$728
本地數據 <sup>2</sup> Local data <sup>2</sup>		5GB	10GB	15GB	25GB
				+\$58/月month 升級至數據任用 <sup>3,4</sup> (原價\$238) Upgrade to Infinity Data <sup>3,4</sup> (originally \$238)	
內地及港澳 Mainland China-HK- Macau	數據 <sup>5-7</sup> data <sup>5-7</sup>	1GB		2GB	3GB
	  數據 <sup>5-8</sup> data <sup>5-8</sup>	-		合約期內任用 Freely use (contract period)	
內地副號服務 Mainland China Number Service		\$19/月month			免費 <sup>9</sup> Free <sup>9</sup>
通話分鐘 <sup>10</sup> Voice mins <sup>10</sup>		3,000	3,700	5,500	無限 unlimited



了解更多



立即下載My3 app

條款及細則：1. 須選購指定流動裝置、指定月費計劃及指定增值服務組合(如適用)，簽訂指定合約及預繳指定金額(預繳金額將於合約期內分期回贈到客戶之流動電話賬戶內)及繳付首月月費。須另繳付每月\$18行政費。2. 本地數據包括：\$298月費計劃之基本數據每月1GB及合約期內之每月額外4GB；\$408月費計劃之基本數據每月2.5GB及合約期內之每月額外7.5GB；\$538月費計劃之基本數據每月6GB及合約期內之每月額外9GB；\$728月費計劃之基本數據每月10GB及合約期內之每月額外15GB。3. 當每月使用的本地流動數據用量超過此月費服務計劃包含的基本6GB(月費\$538)/10GB(月費\$728)及合約期內額外9GB(月費\$538)/15GB(月費\$728)本地數據用量(共15GB(月費\$538)/25GB(月費\$728))，本地數據服務仍可繼續使用，惟於下一個賬單日前客戶所享用的網絡資源將因應網絡情況而分配會較少，數據服務體驗或會受到影響。當合約期屆滿後，將按原價月費\$238繼續提供「任用數據王」組合服務。4. 客戶須於選購指定手機月費計劃時，同日選購此服務組合，並簽訂與上月費計劃相同之服務合約。5. 適用於合約期內。6. 此本地及漫遊數據用量只適用於內地及港澳之指定網絡商，並不包括漫遊語音通話、漫遊短訊、Home Direct專線及漫遊視像通話服務。同時3香港其他數據漫遊計劃，則不適用於以上地方。客戶須啟動「全面漫遊服務」方可享此優惠，而不能於本服務使用期間取消。有關「全面漫遊服務」詳情請瀏覽www.three.com.hk/roaming。相關漫遊數據用量使用情況須視乎指定網絡商之網絡覆蓋、系統兼容性或指定網絡之其他有關因素，並將不時更新，恕不另行通知。7. 客戶在內地及澳門以外的地方使用數據，可購買或使用3香港其他數據漫遊計劃，並將以該數據漫遊計劃計算，否則該數據之使用一概以標準漫遊費用計算。合約期後或優惠期後，客戶在內地及澳門使用數據，可購買或使用3香港其他數據漫遊計劃，並將以該數據漫遊計劃計算，否則該數據之使用一概以標準漫遊費用計算。8. 此任用內地及港澳社交即時通訊數據用量只適用於WhatsApp和微信指定社交應用程式使用語音通話功能、傳輸文字及語音訊息、照片及影片所產生的本地及漫遊流動數據。當首十二個月合約期優惠屆滿後，此任用內地及港澳社交即時通訊數據服務將自動停止。客戶須重新選用此服務方可繼續使用，任用內地及港澳社交即時通訊數據之收費為每月\$39。此服務只適用於同時使用內地及港澳數據之客戶。9. 「內地副號服務」包括一個內地手機號碼，只可用於接收短訊及接聽來電。有關收費及服務詳情，請瀏覽www.three.com.hk/cno。10. 月費\$298包括每月2,000基本及1,000心連心(分鐘)，月費\$408包括每月2,500基本及1,200心連心(分鐘)，月費\$538包括每月3,500基本及2,000心連心(分鐘)，月費\$728包括每月無限本地使用通話分鐘。4.5G網絡須配合指定型號流動裝置使用。• 其後收費詳情請查閱www.three.com.hk。• 所有使用量須符合3香港服務使用政策及公平使用政策。• 所有使用量及收費只適用於本地服務(除非另有註明)。• 以上為新上台及特選現有客戶優惠，附帶有關條款及細則，優惠及服務計劃內容之詳情請向3Shop店員、致電3銷售熱線或瀏覽www.three.com.hk查詢。• 和記電話有限公司(「本公司」)保留隨時修改本服務之收費、服務條款及細則(包括但不限於指定地區及指定網絡及其覆蓋範圍系統、兼容性或指定網絡之其他有關因素)以及暫停或終止服務之任何部份而不作另行通知，特別是當漫遊合作商與3香港終止合作的情況下。如有任何爭議，3香港保留最終決定權。

Terms & Conditions: 1. Customer is required to subscribe to designated mobile device, monthly plan with specific VAS packages (if applicable) with designated contract commitment and prepayment (the prepayment amount will be credited to customer's billing account by installments during contract period), pay for the first month's monthly fee and the Admin Fee of \$18 per month. 2. Local data included: 1GB basic data and 4GB bonus data per month during contract period for Plan \$298; 2.5GB basic data and 7.5GB bonus data per month during contract period for Plan \$408; 6GB basic data and 9GB bonus data per month during contract period for Plan \$538 and 10GB basic data and 15GB bonus data per month during contract period for Plan \$728. 3. When monthly local mobile data usage reaches the data entitlement of your monthly service plan of basic 6GB (for Plan \$538)/ 10GB (for Plan \$728) and 9GB (for Plan \$538)/ 15GB (for Plan \$728) bonus local data during contract period (total 15GB for Plan \$538)/ 25GB (for Plan \$728), local mobile service will continue. However, customers will be allocated with less network resources for access subject to the network conditions and your data service experience may be affected before the next bill cycle date. This Service (Infinity Data Pack) will continue to be provided subject to the monthly service fee of \$39 upon expiration of the contract period unless customer gives termination notice to HTCL. 4. Customer is required to subscribe this service on the same day of designated smartphone monthly plan subscription with same contract commitment. 5. Applicable during contract period. 6. This local and roaming data usage is applicable to the designated networks in Mainland China, Hong Kong and Macau only. Roaming voice call, roaming SMS, Home Direct Line service and roaming video call are not included. Meanwhile, other 3HK data roaming plan are not applicable to these destinations. Customer is required to activate "Full Roaming Service" to enjoy this offer and cannot be deactivated within the contract period. For details of "Full Roaming Service", please visit www.three.com.hk/roaming. Related roaming usage is subject to roaming coverage, system compatibility and other relevant conditions of the designated networks, which are subject to change without prior notice. 7. If customer uses data service while located outside Mainland China and Macau, customer could purchase or use 3HK's other data roaming service plans, customer will be charged at this particular data plans accordingly, otherwise, Standard Roaming Rate will be applied. After contract has expired or promotion period, if customer uses data service in Mainland China and Macau, customer could purchase or use 3HK's other data roaming service plans, customer will be charged at this particular data plans accordingly, otherwise, Standard Roaming Rate will be applied. 8. This freely-used service among Mainland China-HK-Macau shared social data usage is solely applied for designated social mobile apps of WhatsApp and WeChat which are VoIP voice call, delivery of text and voice messages, images and video clips. This freely-used service will be ceased automatically after the first 12-month/contract period expires. Customer is required to re-subscribe if intends to continue to use this service and the fee is charged at \$39 per month. This service is applicable to the customer with Mainland China-HK-Macau Shared Data only. 9. "Mainland China Number Service" includes one Mainland China mobile number which can be used for receiving incoming SMS and incoming call only. For related charges and service details, please visit www.three.com.hk/cno. 10. \$298 monthly fee includes monthly 2,000 basic and 1,000 Heart-to-Heart (minutes); \$408 monthly fee includes monthly 2,500 basic and 1,200 Heart-to-Heart (minutes); \$538 monthly fee includes monthly 3,500 basic and 2,000 Heart-to-Heart (minutes); \$728 monthly fee includes monthly unlimited local voice (minutes) per month. 4.5G network is applicable to designated mobile device model only. Thereafter charges please refer to www.three.com.hk. All usage is subject to our company Service Usage Policy and Fair Usage Policy. The usage entitlement and fee of the monthly plan applies to local service only (except otherwise specify). The above offers are for new and selected existing customers. Terms and Conditions apply, please contact 3Shop staff, call 3Sales Hotline or visit www.three.com.hk for details of the offers and service plans content. Our Company reserves the rights to amend the contents, period and terms and conditions of the offers (including but not limited to designated destinations and designated networks, their coverage, system compatibility and other relevant conditions of the designated networks) of The Service and to suspend or terminate any part of The Service at any time without prior notice, especially in case where roaming partner terminates cooperation with 3HK. 3HK shall have the final decision in case of any dispute.